
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ZÁPISNICA	  Z	  19.	  ZASADNUTIA	  VEDECKEJ	  RADY	  VYSOKEJ	  ŠKOLY	  MANAŽMENTU	  (VŠM)	  

9.04.2010	  

	  

Zasadnutie	  Vedeckej	  Rady	  zahájil	  a	  viedol	  predseda	  VR	  prof.	  B.	  Lichardus	  

Prítomní	  členovia	  VR:	  

Alena	  Bušíková,	  M.B.A.	  
Prof.	  Ing.	  Soňa	  Ferenčíková,	  PhD.	  	  

Denisa	  Hackett,	  M.B.A.	  
Doc.	  Dr.	  Ing.	  Heda	  Hansenová	  
Prof.	  Ing.	  Edita	  Hekelová,	  PhD.	  
Prof.	  RNDr.	  Jozef	  Hvorecký,	  PhD.	  	  

Prof.	  PhDr.	  Ing.	  Štefan	  Kassay,	  DrSc.	  	  
Dr.h.c.,	  prof.	  MUDr.	  Branislav	  Lichardus,	  DrSc.	  

m.prof.	  Ing.	  Ivan	  Perlaki,	  PhD.	  
m.prof.	  PhDr.	  Monika	  Šestáková,	  Dr.Sc.	  

Prof.	  Ing.	  Milan	  Šikula,	  PhD.	  
Mgr.	  Jozef	  Šimúth,	  PhD.	  
Mgr.	  Branislav	  Zlocha	  

	  

Prizvaní:	  

Ing.	  Božena	  Gajdošová	  
Ing.	  Antónia	  Valašíková	  
Ing.	  Andrej	  Piovarči,	  PhD.	  
Ing.	  Adriana	  Mickovičová	  
Matthias	  Suthe,	  M.B.A.	  

	  

Ospravedlnení:	  

David	  Griffin	  M.A.	  
Prof.RNDr.	  Jozef	  Kelemen,	  DrSc.	  
Ing.	  Ján	  Rebro,	  PhD.,	  M.B.A.	  

Doc.	  Ing.	  M.	  Workie	  Tiruneh,	  PhD.	  
Doc.	  Ing.	  Juraj	  Sipko,	  PhD.,	  M.B.A.	  

	  

Neprítomní:	  
Doc.	  PhDr.	  Ivan	  Žáry,	  PhD.	  
PhDr.	  Oldřich	  Mrkýva	  
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Program:	  

1. Schválenie	  zápisnice	  z	  18.zasadnutia	  VR-‐Lichardus	  
2. Menovanie	  nového	  člena	  VR,	  doc.Dr.Ing.M.Workie	  Tiruneh,	  PhD.	  -‐	  Lichardus	  
3. Akreditácia	  PhD.programu	  znalostný	  manažment-‐Hvorecký,Kelemen,Lichardus	  
4. US	  accreditation	  of	  CityU	  of	  Seattle	  -‐	  Zlocha	  
5. Orientacia	  publikačnej	  činnosti	  –	  interné	  granty	  VŠM-‐úvod	  do	  diskusie	  Lichardus,	  

Ferenčíková,	  Hvorecký	  
6. Grant	  MŠ	  SR	  –	  Zlocha	  
7. Metodické	  usmernenie	  MŠ	  SR	  o	  náležitostiach	  záverečných	  prác	  a	  kontrole	  ich	  originality-‐	  

Hekelová	  
8. Štátne	  záverečné	  skúšky	  –	  schválenie	  školiteľov	  a	  oponentov;	  odmeňovanie	  školiteľov-‐

Hekelová,	  Rebro,	  Lichardus	  	  
9. K	  otázke	  prehodnotenia	  uznávania	  kreditov	  za	  štúdium	  na	  Vyššej	  odbornej	  škole.	  Hekelová,	  

Valašiková	  
10. Vedecká	  konferencia	  „Management	  Challenges	  in	  the	  21st	  Century“	  -‐	  Ferenčíková	  
11. Erasmus:	  International	  Summer	  School	  and	  Workshop	  	  on	  Knowledge	  Management	  at	  the	  

VŠM	  -‐Hvorecký,	  Kelemen,	  Mičkovicová	  
12. Erasmus	  Mundus	  Master	  Course	  –	  Hvorecký	  
13. Medzinárodná	  a	  medziinštitucionálna	  spolupráca	  –	  Ferenčíková	  
14. Jean	  Monet	  Chair	  –	  Suthe,	  Sipko	  
15. Washington	  D.C.-‐	  „The	  Heritage	  Foundation	  Conference	  on	  the	  Velvet	  Revolution“-‐Nov.2009.	  

Mexicali	  –	  „Instalation	  of	  the	  6th	  Rector	  of	  CETYS	  Universidad“	  –Jan.2010	  
Havana	  –	  International	  Congress	  „Universidad	  2010-‐The	  University	  for	  a	  Better	  World“-‐Feb.	  
2010	  –	  Lichardus	  

16. Účasť	  na	  medzinárodných	  konferenciách	  –	  informácia	  Ferenčíková	  	  	  (Kelemen,	  Hvorecký,	  
Workie,	  Šimúth,	  Maťovčíková,	  Winbladh,	  Mičkovicová,	  Grešková)	  	  	  	  	  

17. Rôzne	  
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Ad	  1)	  

Po	  kontrole	  uznesení	  bola	  zápisnica	  z	  18.VR	  schválená.	  	  

	  Ad	  2)	  	  

Docent	  Ing.	  Menbere	  Workie	  Tiruneh,	  Ph.D.	  bol	  v	  ospravedlnenej	  neprítomnosti	  menovaný	  za	  člena	  
VR.	  	  Menovací	  dekrét	  sa	  mu	  odovzdá	  na	  nasledujúcom	  zasadnutí	  VR.	  	  

Ad	  3)	  	  

Predseda	  VR	  informoval	  	  	  o	  podanej	  žiadosti	  o	  akreditáciu	  doktorandského	  programu	  v	  odbore	  
znalostný	  manažment.,	  ktorá	  má	  byť	  na	  programe	  rokovania	  	  Akreditačnej	  komisie	  v	  apríli	  2010.	  	  	  
Poďakoval	  	  	  členom	  akademickej	  obce	  a	  administratívnym	  pracovníkom,	  ktorí	  sa	  na	  príprave	  
akreditačného	  spisu	  podielali	  (prof.Kelemen,	  prof.	  Hvorecky,	  prof.Ferenčíková,	  Mgr.Zlocha,	  Ing.	  
Valašíková,	  A.Bušíková).	  	  Ďalej	  uviedol,	  že	  na	  verejných	  VŠ	  sa	  poskytuje	  doktorandom	  v	  období	  pred	  
odovzdaním	  dizertačnej	  práce	  štipendium	  vo	  výške	  495	  EUR.	  Na	  základe	  §	  91	  ods.2	  zákona	  
o	  vysokých	  školách	  MŠ	  SR	  môže	  po	  vyjadrení	  orgánov	  reprezentácie	  vysokých	  škôl	  (§	  107	  ods.1)	  a	  so	  
súhlasom	  vlády	  	  poskytnúť	  súkromnej	  vysokej	  škole,	  na	  základe	  jej	  žiadosti,	  dotáciu	  na	  
uskutočňovanie	  študijných	  programov	  (túto	  informáciu	  poskytla	  Mgr.	  Emília	  Páleníková,	  MŠ	  SR).	  
Poznámka	  	  predsedu	  VR:	  	  Slovenská	  rektorská	  konferencia	  doteraz	  v	  takýchto	  prípadoch	  zaujímala	  
vždy	  negatívne	  stanovisko	  .	  

	  Hvorecký	  odhadol,	  že	  sa	  na	  doktorandské	  štúdium	  v	  prvom	  kole	  prihlási	  asi	  5	  kandidátov.	  	  	  	  

	  Valašíková	  upozornila,	   že	  vlastne	  nejde	  o	  štipendium	  pre	  doktorandov,	  ale	   je	   to	  platba	  študentovi,	  
ktorou	  si	  	  kryje	  svoje	  náklady.	  

Uznesenie	  1	  

Po	  oficiálnom	  potvrdení	  garant	  PhD	  programu	  ZM,	  prof.	  Kelemen	  a	  pro	  futuro	  dezignovaná	  garantka	  
PhD	  programu	  PM	  prof.	  Ferenčiková	  vypracujú	  návrhy	  na	  organizačné	  zabezpečenie	  doktorandského	  
štúdia	  na	  VŠM.	  

Termín:	  uvedený	  v	  texte.	  
Zodpovední:	  Kelemen,	  Ferenčíková	  
	  	  

	  Ad	  4)	  

	  K	  príprave	  akreditácie	  CityU	  of	  Seattle	  Zlocha	  uviedol,	  že	  ide	  o	  desaťročnú	  veľkú	  akreditáciu	  	  	  aj	  jej	  
pobočiek.	  Na	  CityU	  príde	  dvanásť	  členov	  akreditačnej	  komisie.	  Niektorí	  z	  nich	  pôjdu	  aj	  na	  pobočky	  
školy.	  Na	  našu	  školu	  príde	  člen	  akreditačnej	  komisie	  Dr.	  Stephen	  Baar.	  Návšteva	  sa	  uskutoční	  13teho	  
Apríla	  v	  Bratislave	  a	  14teho	  Apríla	  v	  Trenčíne.	  Pre	  potreby	  tejto	  akreditácie,	  musela	  CityU	  vypracovať	  
„comprehensive	  report“.	  V	  rámci	  predmetného	  akreditačného	  procesu	  nás	  15.	  marca	  	  navštívil	  
provost	  CityU,	  Olswang,	  ktorý	  	  	  prebral	  s	  vedením	  školy	  a	  s	  učiteľmi	  okruhy	  problémov	  o	  ktoré	  sa	  
môže	  komisia	  zaujímať.	  	  	  Člen	  komisie	  	  Baar	  si	  vyžiadal	  stretnutie	  s	  učiteľmi,	  študentmi	  
a	  s	  administratívnymi	  pracovníkmi.	  Taktiež	  si	  prezrie	  technické	  zabezpečenie	  školy.	  	  	  Predpokladaný	  
záver	  akreditačného	  procesu	  je	  odhadovaný	  niekedy	  v	  lete.	  

VR	  vzala	  informáciu	  na	  vedomie.	  
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	  Ad	  5)	  
	  
	  K	  stimulácii	  publikačnej	  činnosti	  Lichardus	  zdôraznil	  	  nutnosť	  reorientácie	  na	  odborné	  domáce	  
a	  zahraničné	  časopisy.	  Ferenčíková	  a	  Hvorecký	  vypracovali	  písomný	  návrh	  stimulačnej	  činnosti,	  ktorý	  
je	  prílohou	  zápisnice.	  V	  podstate	  sa	  navrhuje	  odmeňovanie	  publikačnej	  činnosti,	  ktoré	  by	  malo	  byť	  
navrhované	  individuálne	  na	  základe	  kvality	  odvedenej	  práce.	  Ferenčíková	  konštatovala,	  	  že	  každý	  
učiteľ	  	  má	  vo	  fonde	  pracovného	  času	  približne	  500	  hodín,	  ktoré	  môže	  využiť	  na	  publikačnú	  činnosť.	  	  

	  	  

Ďalej	   navrhla,	   pre	   potreby	   doktorandského	   štúdia,	   vytvoriť	   pozíciu	   administratívneho	   pracovníka,	  
ktorý	   bude	   mať	   na	   starosti	   agendu	   od	   prijímania,	   po	   študijné	   plány,	   skúšky,	   zvolávanie	   komisií	  
a	  ďalšie	   aktivíty,	   ktoré	   sú	   spojené	   s	   danou	  činnosťou.	   Tento	   pracovník	   bude	   taktiež	   asistovať	  
s	  prípravou	  vedeckých	  konferencií.	  	  Tento	  návrh	  podporila	  aj	  Hansenová.	  

Podľa	  Hekelovej	  by	  bolo	  vhodné,	  aby	  	  sa	  na	  túto	  funkciu	  vymenoval	  pracovník	  /-‐čka,	  ktorý	  už	  na	  škole	  
niečo	  podobné	  robí	  	  pretože	  to	  vyžaduje	  veľa	  znalostí.	  	  

	  Lichardus	  	  sa	  na	  záver	  diskusie	  vyjadril,	  že	  je	  v	  záujme	  ďalšieho	  rozvoja	  VŠM	  ale	  i	  CityU	  a	  	  zvyšovania	  	  
atraktivity	   pre	   študentov	   i	  učiteľov	   podporovať	   materiálno-‐technicky	   jej	   postupnú	   prestavbu	   na	  
modernú	  trojstupňovú	  VŠM	  s	  primeranou	  vedecko-‐výskumnou	  bázou	  a	  neskôr	  aj	  s	  právom	  habilitácií	  
a	  inaugurácii.	  K	  tomu	  potrebujeme	  ustanoviť	  nové	  	  	  podporné	  útvary	  a	  činnosti.	  

Uznesenie	  2	  	  

Návrh	   na	   stimuláciu	   vedecko-‐výskumnej	   a	   publikačnej	   aktivity	   sa	   prerokuje	   s	  predsedom	   správnej	  
rady	  VŠM	  a	  vypracuje	  sa	  definitívny	  dokument.	  

Zodpovední:	  Ferenčiková,	  Hvorecký,	  Griffin	  a	  Lichardus	  
Termín:	  do	  konca	  bežného	  šk.roku.	  
	  	  	  	  
Ad	  6	  )	  

	  Grant	  MŠ	  SR:	  

Zlocha	  informoval	  vedeckú	  radu	  o	  tom,	  že	  súkromné	  VŠ	  neboli	  oprávneným	  žiadateľom	  o	  eurogranty.	  
Až	   neskôr	   bolo	   umožnené,	   aby	   sa	   aj	  súkromné	   VŠ	   mohli	   zapojiť	   do	   jednej	   z	  výziev.	   Uzávierka	   na	  
žiadosť	   o	   grant	   bola	   29.	   augusta	   a	  preto	   bolo	   treba	   rýchlo	   v	  letných	   mesiacoch	   minulého	   roka	  
vypracovať	   projekt.	   Zvolila	   sa	   téma	   	   „Manažment	   informačných	   systémov	   a	   rozvoj	   technológií“	  
v	  rámci	  bakalárskeho	  programu.	  	  	  Projekt	  bol	  akceptovaný	  a	  VŠM	  získala	  grant	  vo	  výške	  €967,000.	  	  
	  	  
Hvorecký	  uviedol,	  že	   	  projekt	  bude	  obsahovať	  osemnásť	  predmetov	  plus	  tri	  štátnicové	  semináre.	  K	  	  	  
predmetom	   sa	   vytvoria	   učebnice	   a	   učebné	   materiály.	   Plánuje	   sa	   zakúpiť	   softvér	   na	   automatické	  
testovanie.	  	  Za	  zvlášť	  náročnú	  úlohu	  považuje	  napísanie	  	  učebníc	  	  pre	  	  	  desať	  predmetov.	  	  Projekt	  sa	  
ukončí	   akreditáciou	   programu.	   V	  poslednom	   roku	   sa	   plánuje	   pilotné	   neakreditované	   testovanie	  
programu.	  	  
	  
Valašíková	  sa	  spýtala	  či	  by	  bolo	  možné	  pokúsiť	  sa	  o	  americkú	  akreditáciu.	  
Hvorecký	  odpovedal	  kladne.	  	  	  Hekelová	  sa	  spýtala	  či	  ide	  o	  celý	  nový	  študijný	  program.	  	  Zlocha	  
zdôraznil,	  že	  	  tento	  program	  bude	  manažment	  informačných	  technológií,	  nevznikne	  	  	  na	  zelenej	  lúke.	  
Ferenčíková	  sa	  informovala,	  aká	  je	  pravdepodobnosť	  získania	  ďalších	  fondov.	  Podľa	  Zlochu	  
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rozširovaniu	  portfólia	  môžu	  pomôcť	  granty,	  ktoré	  by	  sme	  museli	  financovať	  so	  svojho	  vlastného	  
rozpočtu.	  Ak	  študenti	  neprejavia	  záujem,	  nebudú	  z	  toho	  bolestivé	  dopady.	  Vznikne	  nám	  veľa	  
podporných	  materiálov	  čo	  pomôže	  	  	  aj	  pri	  ďalšej	  komplexnej	  akreditácií.	  	  	  	  Garantom	  projektu	  bude	  
môcť	  byť	  docent.	  	  	  

Hackett	  a	  Perlaki	  sa	  zaujímali	  o	  predmety	  v	  danom	  programe.	  

Lichardus	  poďakoval	  	  najmä	  Hvoreckému	  a	  	  Zlochovi	  za	  vytvorenie	  projektu	  a	  poprial	  im	  jeho	  úspešné	  
riešenie.	  

Uznesenie	  3	  

VR	  vzala	  správu	  na	  vedomie	  a	  poverila	  prof.	  Hvoreckého	  a	  Mgr.	  Zlochu	  aby	  VR	  informovali	  priebežne	  
o	  plnení	  plánovaných	  úloh	  tohto	  náročného	  projektu.	  
Zodpovední:	  Hvorecký,	  Zlocha	  
Termín:	  priebežne	  	  
	  
Ad	  	  7)	  

Metodické	  usmernenie	  MŠ	  SR	  o	  náležitostiach	  záverečných	  prác	  a	  kontrole	  ich	  originality:	  

Hekelová	   informovala,	   že	   ministerstvo	   opäť	   zmenilo	   štruktúry	   záverečných	   a	  diplomových	   	   prác.	  
Menili	  	  sa	  	  	  metodickým	  usmernením,	  ktoré	  hovorí	  o	  zmene	  sylabov,	  	  o	  kontrole	  originality	  prác	  ako	  
aj	  o	  ich	  sprístupňovaní.	  	  	  Napriek	  tomu,	  že	  máme	  svoj	  systém	  kontroly	  originality,	  sme	  povinní	  zapojiť	  
sa	  do	  centrálneho	  registra	  prác.	  Toto	  usmernenie	  napríklad	  hovorí,	   že	  skúška	  sa	  nesmie	  uskutočniť	  
pokiaľ	   nebudú	   dodané	   protokoly	   o	  kontrole.	   V	  stanovenom	   termíne	   musia	   byť	   práce	   elektronicky	  
zozbierané	  a	  odtiaľ	  pôjdu	  do	  centrálneho	  registra	  prác.	  	  

Ohľadom	  technického	  zabezpečenia	  Zlocha	  informoval,	  že	  tento	  projekt	  zabezpečuje	  súkromná	  firma	  	  
SVOP,	  ktorá	  nám	  ponúkla	  technické	  zabezpečenie	  za	  €8,000.	  	  	  Pre	  štátne	  školy	  to	  hradí	  Ministerstvo	  
školstva.	   Súkromné	   vysoké	   školy	   si	   musia	   za	   využívanie	   tejto	   služby	   zaplatiť.	   Preto	   škola	   hľadala	  
spôsob,	  ako	  tento	  problém	  riešiť	  v	  spolupráci	  s	  inou	   firmou,ktorá	  vytvorí	  potrebný	  modul	  k	   	  nášmu	  
existujúcemu	  softvéru	  	  za	  cenu	  €1,800.	  	  	  Tento	  systém	  bude	  	  spustený	  1.	  mája.	  	  

	  Zlocha	  dopnil,	  že	  budeme	  mať	  zmluvu	  s	  CVTI	  a	  nebudeme	  podpisovať	  žiadne	  zmluvy	  s	  CRZP	  alebo	  jej	  
partnermi.	  	  

Hvorecký	  pripomenul,	  že	  hneď	  ako	  to	  bude	  funkčné,	  je	  nutné	  tieto	  práce	  nahrať	  do	  systému,	  aby	  sa	  
tento	  nárast	  zvládal.	  	  

Ferenčíková	  sa	  spýtala,	  či	  sú	  vedúci	  zodpovední	  za	  originalitu	  prác	  študentov.	  	  

Hackett	  vysvetlila,	  že	  vedúci	  potvrdzuje	  len	  to,	  že	  práca	  ktorá	  ide	  do	  registra	  	  	  je	  záverečná	  práca.	  
V	  tomto	  prípade	  nejde	  o	  zodpovednosť	  vedúceho	  za	  originalitu	  danej	  práce.	  	  

Hekelová	   informovala	   o	  usmernení,	   ktoré	   hovorí	   o	  tom,	   že	   záverečná	   práca	   a	  štátna	   skúška	   sú	  
podmienkou	  na	  udelenie	  diplomu	  a	  riadneho	  ukončenia	  vysokoškolského	  štúdia.	  Ak	  je	  práca	  v	  inom	  
ako	  štátnom	  jazyku,	   je	  nutné	  aby	  desať	  percent	  práce	  bolo	  v	  slovenskom	  jazyku.	  Toto	  nariadenie	   je	  
však	   zmätočné,	  pretože	  smernica	  nehovorí,	   ktorých	  desať	  percent	   z	  práce	  má	  byť	  v	  štátnom	   jazyku	  
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V	  rámci	  písania	  záverečných	  prác	   je	  presne	  predpísané,	  ako	  sa	   	  má	  správne	  citovať	  a	  akú	  formu	  má	  
mať	  zoznam	  literatúry.	  

VR	  vzala	  správu	  na	  vedomie.	  	  	  

	  Ad	  8	  )	  

Štátne	  záverečné	  skúšky	  –	  schválenie	  školiteľov	  a	  oponentov;	  odmeňovanie	  školiteľov:	  

Hekelová	   informovala	   o	   povinnosti	   mať	   v	  štátnicovej	   komisii	   pre	  bakalársky	   program	   jedného	  
docenta	   a	  pre	   magisterských,	   dvoch	   docentov	   alebo	   profesorov.	   Toto	   sa	   nesmie	   obchádzať	  
pretože	  môže	   dôjsť	   k	  anulovaniu	   štátnej	   skúšky.	  Ďalšia	   podmienka	   je	   tá,	   že	   bakalárske	   práce	   vedie	  
vždy	   	  niekto	  o	   jeden	  titul	  vyššie.	  Magisterské	  práce	  by	  mali	  viesť	  absolventi	  doktorandského	  štúdia,	  
docenti	   alebo	  profesori.	   Zatiaľ	   na	   vedenie	   diplomovej	   práce	   akceptujeme	   aj	   vyučujúcich	   s	   titulmi	  
M.B.A.	  a	  M.G.R.	  avšak	  je	  to	  problém.	  Ak	  je	  vedúci	  práce	  mimo	  školy,	  v	  tom	  prípade	  nemusí	  mať	  titul	  
PhD.,	  ale	  keď	  je	  školiteľ	  z	  miestej	  školy,	  musí	  mať	  titul.	  Ďalšia	  vec	  je	  tá,	  že	  školiteľ,	  respektíve	  vedúci	  
práce	  nesmie	  mať	  viac	  ako	  desať	  študentov.	  	  	  

Podľa	  Ferenčíkovej	  by	   sa	  učitelia	  bez	  vedecko-‐pedagogických	  hodností	  mali	   zúčastňovať	   štátnic	   len	  	  
na	   bakalárskej	   úrovni	   a	  absolventi	   doktorandského	   štúdia,	   docenti	   a	  profesori	   na	   úrovni	   prvého	  
i	  druhého	  stupňa.	  	  	  	  

Lichardus	  podporil	  tento	  návrh	  a	  požiadal	  o	  vytvorenie	  príslušného	  zoznamu	  učiteľov	  VŠM.	  	  

Zlocha	  chcel	  vedieť,	  či	  by	  takýchto	  prípadoch	  mohol	  byť	  „senior	  faculty“	  zo	  Seattlu.	  

Podľa	  Hekelovej	  by	  to	  bol	  veľmi	  zložitý	  proces.	  	  

Hvorecký	  sa	  spýtal	  na	  sankcie,	  ktoré	  môžu	  vzniknúť,	  ak	  sa	  tieto	  pravidlá	  nebudú	  dodržiavať.	  

Hekelová	  odpovedala,	  že	  akreditačná	  komisia	  by	  mohla	  spôsobiť	  problémy.	  	  	  

Ferenčíková	   navrhla,	   že	   ohľadom	   záverečných	   prác	   by	   sa	   malo	   spolupracovať	   aj	   so	   Slovenskou	  
akadémiu	  vied.	  	  

Podľa	   Hekelovej	   musíme	   nájsť	   spôsob,	   ako	   hodnotiť	   tieto	   práce	   aby	   sme	   zistili	   spätnú	   väzbu.	  
Zaujímala	  sa	  o	  to,	  či	  je	  reálne	  zmeniť	  trimestrálny	  systém	  na	  semestrový	  systém.	  Pretože	  trimestrálny	  
systém	  je	  náročný	  pre	  organizovanie	  štátnic.	  	  

Zlocha	  odpovedal,	  že	  máme	  akreditáciu	  na	  trimestrálny	  systém	  a	  zmena	  by	  bola	  problematická.	  Čo	  sa	  
týka	  štátnic,	  nie	  sme	  viazaný	  tým,	  aby	  sme	  mali	  štátnice	  tri	  krát	  do	  roka.	  	  

Hvorecký	   pripomenul,	   že	   mať	   na	   škole	   trimestrálny	   a	  semestrálny	   systém	   by	   mohol	   v	  konečnom	  
dôsledku	  skomplikovať	  celý	  systém.	  

Uznesenie	  4	  

VR	   vyslovuje	   prof.	   Hekelovej	   a	  jej	   spolupracovníčkam	   a	  Mgr.	   Zlochovi	   vďaku	   za	   aplikáciu	   nových	  
predpisov	  a	  administratívnych	  opatrení	  v	  súvislosti	  so	  štátnymi	  skúškami.	  
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Ad	  9)	  

K	  otázke	  prehodnotenia	  uznávania	  kreditov	  za	  štúdium	  na	  Vyššej	  odbornej	  škole:	  

Hekelová	  referovala	  o	  problémoch	  s	  akceptovaním	  absolvovania	  určitého	  počtu	  predmetov	  
študentom	  	  	  VOŠ	  (vyšších	  odborných	  škôl),	  ktorí	  sa	  u	  nás	  uchádzajú	  o	  štúdium	  bakalárskych	  
programov.	  Nakoľko	  sme	  získali	  negatívne	  skúsenosti	  s	  pripravenosťou	  študentov	  VOŠ	  na	  štúdium	  na	  
VŠM	  .	  VR	  odporúča	  ,	  aby	  sa	  títo	  študenti	  prijímali	  len	  na	  celý	  program	  štúdia	  počínajúc	  prvým	  
ročníkom	  .	  

Uznesenie	  5	  

VR	  sa	  uzniesla	  o	  prijímaní	  absolventov	  VOŠ	  len	  ucelený	  Bc.	  program.	  Ing.	  Valašiková	  bude	  v	  tomto	  
zmysle	  informovať	  študijné	  oddelenie	  a	  dodá	  text	  na	  úpravu	  informácie	  na	  www	  stránke	  	  VŠM.	  

Zodpovední:	  Valašiková,	  Karais	  
Termín:	  ihneď.	  
	  

Ad	  10)	  	  

Vedecká	  konferencia	  „Management	  Challenges	  in	  the	  21st	  Century“:	  

Ferenčíková	   informovala	  o	  príprave	   vedeckej	   konferencii,	   ktorá	  bude	   	   27.	   apríla.	  V	  rámci	  programu	  
budeme	   mať	   zaujímavých	   hostí	   zo	   zahraničia	   a	  z	  podnikateľskej	   sféry.	   Je	   tiež	   príležitosťou	   na	  
prezentáciu	   výsledkov	   výskumnej	   činnosti	   našich,	   zvlášť	   mladších	   pracovníkov	   a	  je	   to	   atraktívna	  
kombinácia	   aj	   pre	   študentov.	   Je	   to	   významná	   platforma,	   kde	   sa	   prezentujú	   závery,	   stanoviská.	  
Príspevky	  budú	  zahrnuté	  do	  elektronického	  zborníka,	  distribuovaného	  na	  konfrencii..	  	  

Lichardus	  poďakoval	  Ferenčíkovej	  za	  jej	  aktivity	  ohľadom	  konferencie	  a	  reprezentáciu	  školy.	  	  

Vedecká	  rada	  vzala	  informáciu	  na	  vedomie.	  

Ad	  11):	  	  

Erasmus:	  International	  Summer	  School	  and	  Workshop	  on	  Knowledge	  Management	  at	  the	  VŠM	  	  

Hvorecký	   informoval	  o	   treťom	  a	  poslednom	   	   	  dvojtýždňovom	  „workshope“	  vo	  Vysokých	  Tatrách	  na	  
uvedenú	  tému.	  	  	  	  

Na	  tento	  účel	  je	  vyčlenených	  	  €39,000.	  	  Každý	  participujúci	  študent	  získa	  „transcript“	  a	  5	  kreditov	  za	  
predmet	  „Úvod	  do	  znalostného	  manažmentu“.	  	  	  

	  	  Na	   „Erasmus	  Mobility“	   	   	  máme	   pridelených	   približne	   €25,000.	   Z	  nich	   sa	   čerpá	   na	  	   stáže,	   študijné	  
pobyty.	  Tento	   rok	   je	   v	  zahraničí	  osem	  našich	   študentov.	  Grant	  vyšiel	  na	  €349	  mesačne	  na	   jedného	  
študenta.	  Tento	  grant	  je	  nižší,	  ako	  je	  priemer.	  Študenti	  môžu	  ísť	  len	  do	  škôl,	  s	  ktorými	  máme	  uzavreté	  
dohody.	  	  

VR	  vzala	  informáciu	  na	  vedomie.	  
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Ad	  12)	  

Erasmus	  Mundus	  Master	  Course	  

Hvorecký	   predstavil	   program	   „Erasmus	   Mundus“.	   Ide	   o	   spoluprácu	   	  s	   neeurópskymi	   krajinami	  
v	  oblasti	   vzdelávania	   na	   magisterskej	   úrovni.	   Forma,	   o	  ktorú	   by	   sme	   mali	   záujem	   je	   výchova	  
odborníkov	  na	  partnerských	  školách	  v	  Európe.	  Suma	  na	  študenta	  je	  približne	  €2000	  na	  mesiac.	  Platí	  
sa	   to	  desiatim	  študentom,	  ktorí	   sú	  mimo	  EÚ,	  ale	  nesmú	  byť	  viac	  ako	  dvaja	   z	  jednej	  krajiny.	  Ďalších	  
sedem	  študentov,	  ktorí	  môžu	  byť	  z	  Európy,	  dostáva	  cca	  €1000	  na	  mesiac.	  Počas	  dvojročného	  štúdia	  
musí	   študent	   študovať	   aspoň	   na	   dvoch	   rôznych	   partnerských	   VŠ.	   Našou	   snahou	   je	   vytvoriť	  
konzorcium	  troch	  škôl:	  VŠM,	  OAMK	  v	  Oulu	  (Fínsko)	  a	  HNU	  v	  Ulme	  (Nemecko).	  

Reprezentanti	   uvedených	   škôl	   sa	   zúčastnili	   na	   konferencii	   v	  Larnake.	   Jej	   hlavným	   cieľom	   bolo	  
školenie	   o	  tomto	   programe	   a	  zostavení	   zmysluplného	   návrhu.	   Po	   spolupráci	   so	   školiacimi	   sa	   naše	  
konzorcium	  zhodlo	  na	  nasledujúcom	  modeli:	  

Študenti	  by	  strávili	  prvý	  rok	  (september-‐jún)	  u	  nás	  na	  VŠM.	  V	  júli	  by	  išli	  na	  jednomesačnú	  letnú	  školu	  
do	  Neu-‐Ulmu.	  Odtiaľ	  by	  išli	  na	  jeden	  semester	  do	  Oulu	  vo	  Fínsku.	  Potom	  by	  sa	  mohli	  rozhodnúť,	  kde	  
chcú	  robiť	  posledný	  trimester.	  Do	  konca	  apríla	  2011	  chceme	  podať	  prihlášku.	  V	  Neu/Ulme	  sa	  v	  máji	  
2010	  dohodnú	  presné	  podmienky	  pre	   študentov	   v	  rámci	   programu.	  Ak	  dôjde	   k	   vzájomnej	   dohode,	  
bude	   sa	   pracovať	   približne	   rok	   na	   študijnom	   programe.	   Výhoda	   zdržania	   je	   tá,	   že	   dve	   zvyšné	  
partnerské	  univerzity	  učia	  Manažment	  informačných	  technológií,	  ktorý	  mi	  plánujeme	  spustiť.	  Tým	  sa	  
dosiahne	  užšia	  previazanosť	  študijných	  programov	  a	  otvorí	  aj	  priestor	  pre	  študentov	  VŠM.	  Pokiaľ	  by	  
bola	  žiadosť	  o	  grant	  schválená,	  je	  možné	  začať	  v	  šk.	  roku	  2012/2013.	  Študenti	  môžu	  tvoriť	  testovaciu	  
skupina	  nášho	  nového	  programu.	  	  

Program	  Erasmus	  Mundus	  nie	   je	  ziskový;	  treba	  predpokladať	  vyrovnaný	  rozpočet.	  Na	  druhej	  strane	  
by	   to	   bol	   dobrý	   marketingový	   ťah	   pre	   našu	   školu,	   pretože	   program	   sa	   zatiaľ	   realizuje	   iba	   na	  
špičkových	  európskych	  univerzitách.	  

Perlaki	  sa	  zaujímal	  o	  počet	  vysokých	  škôl,	  ktoré	  sa	  do	  daného	  programu	  zapojili	  v	  rámci	  Slovenska.	  

Podľa	  Hvoreckého	  sa	  	  na	  Slovensku	  nezapojila	  žiadna.	  	  

Valašíkovú	  zaujímalo	  akým	  spôsobom	  sa	  budú	  vydávať	  diplomy.	  	  

Hvorecký	  informoval,	  že	  zo	  zákona	  	  	  tento	  spôsob	  štúdia	  nemusí	  byť	  lokálne	  akreditovaný,	  pretože	  je	  
akreditovaný	  Bruselom.	  Študent	  musí	  byť	  aspoň	  5	  mesiacov	  na	  škole,	  z	  ktorej	  chce	  diplom	  	  	  získať	  
a	  dosiahnuť	  na	  nej	  aspoň	  tridsať	  kreditov.	  	  	  	  Tieto	  výsledky	  a	  pozitívne	  výsledky	  na	  ostatných	  
partnerských	  školách	  stačia	  na	  udelenie	  diplomu.	  	  

Mičkovicová	   informovala	   členov	   VR	   o	  programoch	   s	   názvami	   „Cestu	   vpred	   Erazmu“	   a	  „Zelený	  
dokument“	  (Grren	  paper),	  ktoré	  sa	  snažia	  zvýšiť	  mobilitu	  mladých	  ľudí.	  Cieľom	  je,	  aby	  každý	  študent	  
mal	   možnosť	   zúčastniť	   sa	   erasmovskej	   mobility	   buď	   formou	   štúdia	   alebo	   stáže,	   prípadne	   ďalších	  
aktivít	   (napr.	   on-‐line).	   Každá	   vzdelávacia	  mobilita,	   aj	   virtuálna,	   by	  mala	   skončiť	   dokladom	  o	  získaní	  
vzdelania.	   Na	   propagačnej	   konferencii	   k	  uvedeným	   dokumentom	   sa	   zúčastnil	   aj	   vice-‐prezident	  
Európskej	   komisie	   Maroš	   Ševčovič.	   V	  rámci	   konferencie	   prebiehali	   rôzne	   „workshopy“	   a	  výmena	  
skúseností.	  	  
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Doteraz	   sa	   Erazmu	   zúčastnilo	   cca	   2,000,000	   študentov	   (v	   rámci	   celej	   Európy).	   Keď	   študent	   ide	   do	  
zahraničia,	   tak	   by	   mu	   toto	   vyslanie	   malo	   uznať	   predmety.	   Samozrejme	   toto	   je	   dosť	   problémom,	  
pretože	   programy	   sú	   odlišné	   a	  nie	   je	   možné	   uznať	   napríklad	   rok	   štúdia,	   ktorý	   bol	   absolvovaný	  
v	  zahraničí.	  	  

Lichardus	  pripomenul,	  že	  treba	  prekonať	  mnohé	  úskalia	  a	  poďakoval	  obom	  za	  skvelú	  prácu.	  	  

Vedecká	  rada	  vzala	  správu	  na	  vedomie	  a	  vyslovila	  	  prof.	  Hvoreckému	  uznanie	  za	  jeho	  iniciatívnu	  a	  
vysoko	  angažovanú	  činnosť	  

	  

AD	  13)	  

Medzinárodná	  a	  medziinštitucionálna	  spolupráca:	  

Ferenčíková	  zdôraznila	  dôležitosť	  spájania	  sa	  v	  oblasti	  vedy	  a	  výskumu	  s	  najlepšími.	  V	  rámci	  spájania	  
sa	   uskutočnila	   návšteva	   univerzity,	   “Wirtschaftsuniversität	   Wien”.	   Univerzita	   má	   záujem	   o	  našu	  
participáciu	   na	   ich	   HR	   projekte.	   Z	  tejto	   spolupráce	   budú	   určité	   záväzky,	   ale	   výsledky	   budú	  
publikované	  v	  takzvaných	  „A+“	  odborných	  časopisoch.	  	  Ohľadom	  predmetného	  výskumu	  sa	  uskutoční	  
konferencia	   v	  Montreali.	   Taktiež	   sa	   spolupracuje	   s	  WHU	  Koblenz.	   Táto	   univerzita	  má	   tiež	   	   úspešnú	  
vedecko-‐výskunú	   základňu	   a	   boli	  sme	   pozvaní	   na	   ich	   konferenciu.	   V	  rámci	   medziinštitucionálnej	  
spolupráce	   je	   pre	   nás	   dôležitým	   partnerom	   v	   oblasti	   vedy	   a	  výskumu	   aj	   Slovenská	   akadémia	   vied.	  
Tento	   typ	   spoluprác	   zvyšuje	   kredit	   VŠM.	   Výsledky	   týchto	   spoluprác	   by	   mohli	   byť	   na	   vnútornom	  
intranete	  školy	  aby	  k	  nim	  mali	  prístup	  aj	  ostatní	  odborní	  pracovníci.	  Taktiež	  požiadala	  aby	  sa	  v	  rámci	  
reprezentácie	  školy	  dávali	  uskutočnené	  konferencie	  na	  internetovú	  stránku	  školy.	  	  

Šimúth	   pripomenul	   doterajšiu	   výskumnú	   činnosť	   v	  spolupráci	   so	   Slovenskou	   akadémiou	   vied,	  
univerzitou	  Gent	  a	  European	  Learning	  Style	  Network.	  	  

Lichardus	   pripomenul,	   že	   v	  rámci	   vnútorného	   grantu	   VŠM	   existuje	   komisia	   na	   schvalovanie	  
zahraničných	  ciest	  na	  odborné	  podujatia	  (Lichardus,	  Hvorecký,	  Griffin).	  Všetci	  ktorí	  vycestujú	  v	  rámci	  
interného	   grantu	   VŠM	   sú	   povinní	   podať	   komisii	   písomnú	   správu	   o	  vykonanej	   ceste.	   Budú	  
deponované	  na	  rektoráte.	  	  	  	  

Ferenčíková	  dala	  návrh	  aby	  sa	  podpísal	  dohoda	  o	  spolupráci	  so	  Slovenskou	  akadémiu	  vied.	  

Uznesenie	  6	  	  

Vedecká	   rada	   vyslovila	   uznanie	   prof.	   Ferenčíkovej	   za	   nadväzovanie	   medzinárodných	   spoluprác	  
a	  poveruje	  predsedu	  VR	  a	  Doc.Workie	  prípravou	  zmluvy	  o	  spolupráci	  s	  SAV.	  	  

Zodpovední:	  Lichardus	  a	  Workie.	  

Termín:	  do	  začiatku	  budúceho	  školského	  roku	  
Zodpovední:	  Lichardus,	  Workie	  
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Ad	  14)	  	  

Jean	  Monet	  Chair:	  

Suthe	  oboznámil	  prítomných	   členov	  o	  podanej	  prihláške	  na	  grant	   	   „Jean	  Monet	  Chair“,	   ktorý	   je	  na	  
obdobie	   troch	   rokov.	   Tento	   grant	   pomáha	   pri	   financovaní	   výskumu	   na	   témy	   o	  europskej	   únií,	   na	  
účasť	  na	  konferenciach,	  na	  tvorbe	  výukového	  programu	  a	  pod.	  	  Rozhdntie	  o	  akceptácii	  by	  sme	  bdržať	  
do	  konca	  školského	  roka.	  	  	  Tento	  grant	  by	  tiež	  otvoril	  možnosť	  pre	  učiteľov	  VŠM	  	  	  stať	  sa	  expertmi	  na	  
hodnotenie	   týchto	   projektov.	   (Mathias	   Suthe	   bol	  menovaný	   za	   experta,	   ktorý	  môže	   hodnotiť	   tieto	  
programy).	  	  

Lichardus	  poďakoval	  Suthemu	  a	  Sipkovi	  za	  spoluprácu	  na	  tomto	  projekte.	  

VR	  vzala	  správu	  s	  uznaním	  na	  vedomie.	  	  

Ad15)	  	  

Washington	  D.C.-‐	  „The	  Heritage	  Foundation	  Conference	  on	  the	  Velvet	  Revolution“-‐Nov.2009.	  
Mexicali	  –	  „Instalation	  of	  the	  6th	  Rector	  of	  CETYS	  Universidad“	  –Jan.2010	  
Havana	  –	  International	  Congress	  „Universidad	  2010-‐The	  University	  for	  a	  Better	  World“-‐Feb.	  2010	  	  
	  
Lichardus	  informoval	  o	  troch	  absolvovaných	  zahraničných	  cestách..	  Prvá	  bola	  v	  novembri	  vo	  
Washingtone,	  D.C.	  na	  pozvanie	  Veľvyslanectva	  SR	  	  a	  spoločnosti	  Friends	  of	  Slovakia	  v	  USA.	  Lichardus	  
bol	  členom	  panelu,	  zloženého	  z	  bývalých	  US	  veľvyslanov	  na	  Slovensku	  a	  slovenských	  veľvyslancov	  
v	  USA.,	  	  	  na	  tému	  „The	  Heritage	  Foundation	  Conference	  on	  the	  Velvet	  Revolution“.	  Zúčastnil	  sa	  tiež	  
na	  Gala	  večeri,na	  ktorej	  kongresman	  J.	  Mica	  pozitívne	  zhodnotil	  jeho	  účinkovanie	  v	  USA	  vo	  funkcii	  
veľvyslanca.	  Na	  zasadnutí	  Slovak	  American	  Society	  mal	  informativny	  prejav	  o	  VŠM-‐CityU	  na	  
Slovensku.	  Táto	  spoločnosť	  poskytuje	  štipendium	  pre	  našich	  študentov.	  

Druhá	   cesta	   bola	   na	   požiadanie	   bývalého	   CityU	   of	   Seattle	   	   „international	   division	   chancelor“,	  
Dr.Fernando	  Leon	  Garcia,	  na	  jeho	  inštaláciu	  za	  rektora	  CETYS	  Universidad	  v	  Mexicali,	  Baja	  California.	  
Na	   príležitostnej	   konferencii	   bol	   Lichardus	   členom	   panelu	   CETYS	   2020	   Vision-‐Presidents	   –Experts	  
Panel	  prednášal	  na	   tému:	  Transforming	  Universities	   into	  Learning	  Organizations	   (spoluautori	  Rebro	  
a	  Hvorecký).	  	  Cestu	  a	  ubytovanie	  hradila	  pozývajúca	  strana.	  

Tretia	  cesta	  bola	  na	  Kubu	  na	  7.ročník	  medzinárodného	  kongresu	  v	  Havane	  	  	  „Universidad	  2010	  –	  The	  
University	   for	   Better	   World.“	   	   Prednáška	   na	   tému:	   Applying	   Knowledge	   Management	   Principles	  
towards	   the	   Third	   Milenium	   University	   (spoluautori	   Rebro	   a	  Hvorecký).	   Práca	   je	   uverejnená	  
v	  elektronickej	  forme	  v	  zborníku.	  	  

Podrobnejšie	  cestovné	  správy	  sú	  uložené	  v	  archíve	  Komisie.	  	  

VR	  vzala	  správu	  na	  vedomie.	  
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Ad	  16).	  	  

Účasť	  na	  medzinárodných	  konferenciách:	  

-‐ Spomenuté	  v	  Ad	  13)	  

Cestovné	  správy	  sa	  ukladajú	  na	  rektoráte.	  	  

	  

AD	  17)	  

Rôzne:	  

Lichardus	  informoval	  o	  zmenách	  v	  knižnici.	  Máme	  nového	  zamestnanca	  Danielu	  Jamrichovú,	  ktorá	  
nahradila	  	  Dagmar	  	  Barčákovú	  vo	  fukcii	  vedúcej	  pobočky	  knižnice	  VŠM	  v	  Bratislave.	  Ocenil	  doterajšiu	  
prácu	  	  Lucie	  Bagínovej,	  riaditeľky	  knžnice	  VŠM	  so	  sídlom	  v	  Trenčíne.	  	  	  

	  

Lichardus	  na	  záver	  poďakoval	  prítomným	  členom	  a	  pozval	  všetkých	  na	  obed.	  	  	  

	  

	  

	  
Zapísal:	  Ladislav	  Galbavý	  
Zredigoval	  a	  schválil:	  predseda	  VR.	  
Príloha	  	  1	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
	  
	  
Prof.	  MUDr.	  B.	  Lichardus,	  DrSc.,	  v.r.	  
	  
	  


